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Orientering om budsjett 2019  
 
 
Saksopplysningar: 
Rådmann Martin W. Kulild vil orientere om budsjett 2019. 
 

 
Framlegg til vedtak: 
«Arbeidsmiljøutvalet tek orienteringa til etterretning.» 

 
Arbeidsmiljøutvalet - 25/2018 
 
AMU - behandling: 
Rådmann Martin W. Kulild orienterte om budsjett 2019. 
 
Framlegg til uttale frå AMU: 
"AMU tar orienteringa til etterretning. 
AMU er nøgd med ein åpen og ryddig administrativ prosess i arbeidet med budsjett 2019.  
Sjølv om det er ein vanskeleg økonomisk situasjon, er AMU glad for at ingen tilsette vert sagt opp. 
AMU er framleis uroleg for kva stramme budsjettrammer over tid kan føre til av ytterlegare slitasje 
og auka sjukefråvær. 
AMU opppmodar Kommunestyret til å ha spesiell merksemd på tiltak knytt til auka nærvær." 
 
AMU -  vedtak: 
"AMU tar orienteringa til etterretning. 
 
AMU er nøgd med ein åpen og ryddig administrativ prosess i arbeidet med budsjett 2019.  
Sjølv om det er ein vanskeleg økonomisk situasjon, er AMU glad for at ingen tilsette vert sagt opp. 
AMU er framleis uroleg for kva stramme budsjettrammer over tid kan føre til av ytterlegare slitasje 
og auka sjukefråvær. 
AMU opppmodar Kommunestyret til å ha spesiell merksemd på tiltak knytt til auka nærvær." 
 
 
 
 


